



本院副主席曾慶業先生(左六)、蔡加怡女士(右六)、楊燕芝太平紳士(右五)、董事局成員及行政總監蘇祐安先生(左一)合照。
Group photo of Vice-Chairmen Mr. TSENG Hing Yip, York (left 6), Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (right 6), and Ms. Jennifer YEUNG, JP (right 5), with Board Members and Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive of TWGHs

活動消息 12.1
LATEST NEWS

董事局輪東宴 Directors' Dinner

晚宴由多位東華三院副主席及總理宴請歷任董事局成員及善長，藉此維繫友好關係，共賀新歲。

Hosted by Vice-Chairmen and Directors of TWGHs, the Dinner provided an excellent opportunity to foster close ties with former Board Members and donors, while celebrating the New Year together.

活動消息 27.1
LATEST NEWS

年度策略發展工作坊 Annual Strategic Planning Workshop

東華三院主席何猷啟先生(前排左三)聯同執行委員會委員及高級職員參與該工作坊，共同檢視並確立本院策略方向及發展計劃，以回應社會多變的需求，持續提升本院服務質素。

Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, left 3), Chairman of TWGHs, along with members of the Executive Committee and senior staff, participated in the Workshop to reaffirm the Group's strategic directions and development plans, with a view to addressing the evolving needs of society and continuously enhancing our service quality.



本院主席何猷啟先生(前排右五)、本院顧問局成員暨乙未年主席何超蕸BBS太平紳士(前排左五)、本院顧問局成員暨庚子年主席文頤怡議員BBS太平紳士(前排右四)、本院顧問局成員暨甲辰年主席鄧明慧女士BBS(前排左四)、乙亥年主席呂博穎太平紳士(前排右三)、壬寅年主席馬清揚博士BBS(前排左三)、庚申年主席姚中立太平紳士夫人(前排左一)、一眾董事局成員、行政總監蘇祐安先生(第二排右五)、高級職員和屬校獨立校董合照。

Group photo of Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, right 5), the Chairman, Ms. Maisy HO, BBS, JP (front row, left 5), Advisory Board Member cum Chairman 2015/2016, the Hon. Ginny MAN, BBS, JP (front row, right 4), Advisory Board Member cum Chairman 2020/2021, Ms. TANG Ming Wai, Mandy, BBS (front row, left 4), Advisory Board Member cum Chairman 2024/2025, Mr. LUI Pok Shek, Willie, JP (front row, right 3), Chairman 1995/1996, Dr. MA Ching Yeung, Philip, BBS (front row, left 3), Chairman 2022/2023, Mrs. YIU (front row, left 1), spouse of Mr. YIU Chung Lap, JP, Chairman 1980/1981, Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (second row, right 5), Chief Executive of TWGHs, senior staff, and Independent Managers of TWGHs schools

活動消息 16.1
LATEST NEWS

乙巳年董事局宴請 屬校校長及副校長 Dinner for TWGHs School Principals and Vice-Principals Hosted by Board of Directors 2025/2026

為加強東華三院屬下學校的聯繫，董事局宴請屬下中學、小學、幼稚園和特殊學校共54所學校校長及副校長共晉晚宴。

To strengthen communication with its affiliated schools, the Board of Directors hosted a dinner for the principals and vice-principals of 54 TWGHs secondary schools, primary schools, kindergartens, and special schools.



本院主席暨名譽校監何猷啟先生感謝校監和校董的領導，以及校長和副校長的帶領，建造正面及有效溝通模式，使教師團隊得以維持高教學質素，並將繼續為學生提供多元化活動。

Mr. HO Yau Kai, Orlando, the Chairman cum Honorary School Supervisor, expressed his gratitude to the school supervisors and sponsoring body managers for their leadership, as well as to the Principals and Vice-principals for their efforts in establishing a positive and effective communication model, which has enabled the teaching team to maintain high teaching standards and continue to provide students with a wide range of activities.

活動消息 18.1
LATEST NEWS

渣打香港馬拉松2026 – 「東華三院慈善馬拉松隊」 Standard Chartered Hong Kong Marathon 2026 – “TWGHs Charity Marathon Team”

今年東華三院共有235位員工、員工親友及服務單位使用者參與賽事。本院總理梁文謙先生(右)及牛達先生(左)率領高級職員及人力資源科同事組成「東華三院慈善馬拉松隊」，出戰十公里及半馬拉松項目。人力資源科更於終點設置「加油站」迎接完成賽事的隊員，為健兒送上補給物資，並拍照留念。

This year, a total of 235 participants, including staff members and their families and relatives, as well as service recipients took part in the Marathon. Mr. LEUNG Man Him, Vincent (right), and Mr. Johnny NIU (left), Directors, along with senior staff and staff members from the Human Resources Division, formed the “TWGHs Charity Marathon Team” and competed in the 10 km and half-marathon races. In addition, the Human Resources Division set up a “Cheer Booth” at the finish line to welcome the runners, providing refreshments and taking photos of the joyous moments.



本院高級職員及人力資源科同事賽前於起步點打氣。
Senior staff and staff of the Human Resources Division cheered at the starting point before the race.